
Sprawozdanie ze spotkania Intergrupy Kopernik z dnia 14.12.2024 r. 
 
Spotkanie Intergrupy „Kopernik” odbyło się w dniu 14.12.2024r. w Toruniu w salce grupy AA „Odwaga”. 
Zgromadzenie poprowadził Jacek (rzecznik intergrupy). Po tradycyjnym przywitaniu się Modlitwą o Pogodę 
Ducha, zostały odczytane: 12 Tradycji (Witek) i 12 Koncepcji Wspólnoty AA (Dawid). 
 
Do poprzedniego sprawozdania uwag nie było. 
 
Sprawozdania z grup: 
 
Grupa AA „Jutrzenka” Rypin (Piotr) – mityngi odbywają się w środy o godz. 17:30, pierwszy w miesiącu jest 
otwarty, regularnie odbywają się mityngi spikerskie, przychodzą nowicjusze, 7 tradycja dobra. 
 
Grupa AA „Przymierze” Brodnica (Gosia) – mityngi w piątki o godz. 19:00, frekwencja na mitingach około 20 
osób, 7 tradycja dobra. Mityngi spikerskie nieregularnie. Grupa zorganizowała akcję plakatową – w grudniu 
na tablicach ogłoszeniowych, a w styczniu będą plakaty przez 3 tygodnie w autobusach komunikacji miejskiej. 
 
Grupa AA „Krokus” Brodnica (Wiesław) – mała frekwencja. Nowicjusze rzadko. W trakcie mitingu 
rocznicowego (30 lat trzeźwości jednego z członków grupy) bardzo mała liczba uczestników. 7 tradycja 
zachowana. 
 
Grupa AA „Rozwiązanie” Toruń (Zofia) – Grupa pracuje na programie. Frekwencja przeciętna, pojawiają się 
nowicjusze. 
 
Grupa AA „Jest rozwiązanie” Brodnica (Magda) – Grupa działa prężnie od 4 miesięcy. Na mitingach około 15 
uczestników. 2 x w miesiącu mitingi spikerskie, 2 x WK. Na grupie panuje rodzinna atmosfera. Przychodzą 
regularnie nowicjusze, dostają pakiety startowe, kontakty telefoniczne. Grupa zakupiła literaturę, aby była 
dostępna na mitingach. Współpracuje z terapeutką z ośrodka terapii. 
 
Grupa AA „Droga” Toruń (Bożena) – Mitingi w czwartki o 17:00, frekwencja dość dobra, kapelusz dobry. W 
ostatni czwartek miesiąca miting spikerski otwarty, który cieszy się powodzeniem. Odbył się mityng 
rocznicowy. Literatura dostępna. Były wybrane nowe służby. 
 
Grupa AA „Nadzieja” Toruń (Jacek) – Mityngi w środy zamknięte i soboty otwarte. Regularnie mityngi 
spikerskie w ostatnią sobotę miesiąca. Grupa pracuje na krokach i tradycjach. Grupa niesie posłanie na 
zewnątrz. Regularnie przychodzą nowicjusze, dostają pakiet startowy i numery telefonów. Frekwencja na 
mitingach bardzo duża. Poprosił o umieszczenie informacji w spisie mityngów, że nie ma podjazdu dla wózków 
inwalidzkich. 
 
Grupa AA „Odwaga” Toruń (Igor) – Mitingi stacjonarne w poniedziałki (zamknięte) i w piątki (otwarte), w 
niedziele mityngi on-line na Skype. Frekwencja i 7 tradycja bardzo dobre. Regularnie przychodzą nowicjusze, 
oprócz pakietu startowego i książeczki z numerami telefonów, każdy nowicjusz ma przydzielonego swojego 
opiekuna. Grupa pracuje na krokach i tradycjach, regularnie są mityngi spikerskie i czytanie WK. Niesie 
posłanie na zewnątrz. 
 
Grupa AA „Ola” Aleksandrów Kujawski (Tadeusz) – grupa funkcjonuje prawidłowo. 
 
Sprawozdania służb Intergrupy: 
 
- Łącznik do ZK (Sylwek) – mitingi w ZK odbywają się systematycznie w czwartki o godz. 16:20. Frekwencja 
około 4-5 osób, czytana jest WK, pracuje grupa na krokach i sugestiach. Odbyło się spotkanie ze studentami 
kryminalistyki i socjologii, które było bardzo owocne. Planowane kolejne spotkanie z pracownikami. 



Przygotowania do ogólnopolskich warsztatów w kwietniu. Na zbliżające się 30-to lecie grupy planowane 
zaproszenie do więzienia byłych skazanych. 
 
- Sekretarz (Igor) – przypomniał o upłynięciu dwóch lat służby, zaproponował przekazanie swojej służby na 
kolejnym spotkaniu Mariuszowi (grupa Odwaga Toruń) 
 
- Łącznik internetowy (z-ca) – (Dawid) – zaproponował założenie nowego e-maila Intergrupy w domenie 
aa.org.pl. Telefon intergrupy jest obsługiwany i regularnie są na niego zgłoszenia. 
 
- Koordynator do spraw Informacji Publicznej (Michał) –  
1) Informacja Publiczna i niesienia posłania do szpitali i innych instytucji 
a) Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Toruniu 
Zgodnie z sugestią z Sekretariatu WORD wysłałem e-mail do Kierownika WORD z informacjami o możliwość 
zorganizowania spotkania informacyjnego oraz przekazaniem materiałów. E-mail został przekazany 
Naczelniczce ds. szkoleń, która powiedziała, że odczytała pismo, ma je na uwadze i kiedy pojawi się potrzeba 
to skontaktuje się ze mną, żeby skorzystać z któregoś z punktów z naszej oferty, i zgodziła się na otrzymanie 
materiałów, które zaniósł Sylwek z Chełmży. Planowany kolejny kontakt w lutym 2025. 
b) Uniwersytet Mikołaja Kopernika w Toruniu 
Zgodzono się na zorganizowanie spotkania informacyjnego dla studentów i pracowników. Spotkanie odbędzie 
się 18 grudnia o 16:00 na terenie uniwersytetu. Nasze zaproszenie na to spotkanie przyjęła również 
Kierowniczka Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Toruniu, która po zamknięciu naszego panelu podzieli 
się swoim doświadczeniem z współpracy z AA. 
c) Wojewódzki Ośrodek Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w Toruniu 
Spotkanie z pacjentami oddziału dziennego zaplanowane wstępnie na styczeń 2025, dokładna data zostanie 
ustalona, miejmy nadzieję, 20 grudnia. 
d) Szpital Psychiatryczny na św. Józefa w Toruniu 
W dniu 7 grudnia kilka osób z AA zaniosło posłanie do Oddziału Męskiego Szpitala Psychiatrycznego w Toruniu. 
Było to pierwsze spotkanie, zostaliśmy miło przywitani, odbiór był bardzo dobry, bardzo możliwe, że nie będzie 
to ostatnie spotkanie. Zostały przekazane ulotki i inne materiały. Ze stałych bywalców Intergrupy byli Tadeusz 
i Sylwek, więc myślę, że mogą podzielić się swoim doświadczeniem z tego wyjścia. 
e) Zespół Szkół Inżynierii Środowiska w Toruniu 
Po kontakcie telefonicznym i wysłaniu maila do szkolnego pedagoga, otrzymałem odpowiedź, że szkoła bardzo 
chętnie skorzysta z możliwości zorganizowania spotkania informacyjnego w ramach profilaktyki. Prosili o 
kontakt w lutym 2025. 
f) Collegium Humanum 
Tadeusz odświeżył kontakt. Przekazali informację, że odezwą się w roku 2025 i całkiem możliwe, że zostanie 
zorganizowana spotkanie informacyjne również tam. 
g) Wydział Zdrowia i Polityki Społecznej w Urzędzie Miasta w Toruniu 
Skontaktowałem się telefonicznie i zostałem poproszony o wysłanie maila, aczkolwiek są bardzo sceptycznie 
nastawieni. Jeśli zdecydują, że potrzebują nasze pomocy, to się odezwą. 
h) Komenda Miejska Policji w Toruniu, Całodobowy Młodzieżowy Ośrodek Leczenia Uzależnień, Miejski 
Ośrodek Pomocy Rodzinie, MONAR, Straż Miejska. 
Póki, co nie ma potrzeby naszej pomocy ze strony tych instytucji. Zasugerowano, żebym kontaktował się w 
lutym 2025. 
i) Nawiązałem kontakt z p. Gadziomska, która być może pomoże nam rozwiesić plakaty informacyjne w 
gablotach w jednej z toruńskich spółdzielni mieszkaniowych. Ponowny kontakt zaplanowany na początek roku 
2025. 
j) Przypominam o możliwości niesienia posłania w ramach otwartych mityngów w ośrodkach w Czerniewicach 
(grafik otwartych mityngów na rok 2025 zostanie niebawem ogłoszony przez ośrodek) oraz Świeciu (mityngi 
otwarte dostępne w pierwszy i trzeci poniedziałek o godzinie 18:00, pozostałe terminy zajęte przez kolegów 
z Bydgoszczy i wspólnotę NA). 
Dodatkowo w czwartki o 15:45 jest możliwość udania się na spotkanie z pacjentami ośrodka detoksykacyjnego 
w Świeciu. 



Ponadto, raz w miesiącu, w środy o godzinie 17:00 jest możliwość niesienia posłania do Stowarzyszenia 
"Powrót z U" pomagającemu rodzicom dzieci uzależnionych krzyżowo. 
2) Działania informacyjne  
a) Kampania reklamowa w autobusach MZK w Toruniu  
BSK zgodziło się na opłacenie faktury za kampanie reklamowe o ile a) z plakatu zostanie usunięty prywatny 
email Intergrupy Kopernik, (czyli ten na platformie o2.pl) lub b) zostanie założony e-mail na oficjalnym kanale 
AA, (czyli stronie aa.org.pl) i taki email zostanie umieszczony na plakacie. Wybrano opcje a) ze względu na to, 
że na tamten czas plakaty już były wydrukowane. Plakaty z usuniętym emailem Intergrupy zostaną zaniesione 
do MZK i umieszczone w autobusach komunikacji publicznej w Toruniu, tak, aby od dnia 01.01.2025r. 
autobusy kursowały już z nimi.  

 
- Kolporter (Mikołaj) – zgłosił na WhatsAppie wniosek o zwiększenie budżetu kolportera. 
 
Problemy na grupach i pomysły na niesienie posłania: 
 
- Magda – podzieliła się spostrzeżeniem, że małe miasto daje mniejsze możliwości niesienia posłania na 
zewnątrz. Mniej jest również osób chętnych do przechodzenia przez Program i co z tym związane chętnych do 
angażowania się w służby we Wspólnocie. Wyraziła zainteresowanie spotkaniem z policją, poprosi o pomoc 
Michała. Podkreśliła rolę Mandatariusza w zachęcaniu na grupach do włączania się w prace Intergrupy, czy 
Regionu. Podkreśliła, że aby grupa się rozwijała, powinna starać się pracować na krokach i postępować 
zgodnie z Tradycjami. 
 
- Sylwester – zaproponował powołanie zespołu w ramach intergrupy do niesienia posłania do ZK. 
 
- Wiesław – jeszcze raz zgłosił problem niskiej frekwencji na mitingach grupy Krokus. 
 
- Jacek – podzielił się swoim spostrzeżeniem, że wzrasta wśród alkoholików zainteresowanie niesieniem 
posłania na zewnątrz. 
 
Inne sprawy i wolne wnioski: 
- Witek – przedstawił pokrótce sprawozdanie z Rady Regionu, przypomniał o propozycji organizowania przez 
poszczególne Intergrupy warsztatów tradycji. Po dyskusji odroczono decyzję w sprawie terminu do 
następnego spotkania. 
Przypomniał, że na stronie aa.org.pl są na bieżąco aktualizowane wszystkie wydarzenia i warsztaty. Poprosił o 
uaktualnienie, które mityngi będą się odbywały w okresie świątecznym. 
- Tadeusz – zaproponował, aby Intergrupa miała koordynatora do współorganizacji Zlotu Radości. 
- jednogłośnie przyjęto decyzję o założeniu nowego e-maila Intergrupy. 
- jednogłośnie przyjęto zwiększenie puli kolportera. 
 
 
Raport skarbnika (Sławek) 
 
Następne spotkanie Intergrupy „Kopernik” odbędzie się 08.02.2025 r. o godz. 16:00, w tym samym miejscu. 
Serdecznie zapraszamy wszystkich alkoholików, którzy chcieliby uczestniczyć w pracach Intergrupy. 
 
Pożegnano się deklaracją odpowiedzialności. 
 
Sprawozdanie sporządził Igor – sekretarz Intergrupy Kopernik 

http://o2.pl/#_blank
http://aa.org.pl/#_blank

